
PROTOKÓŁ 

 

z posiedzenia Komisji Inicjatyw, Planowania i Finansów Rady Gminy Białośliwie z dnia 28 

kwietnia 2025 r. 

Komisja w składzie: 

– Teresa Rożniatowska-Gwizdowska – Przewodnicząca Komisji IPIF 

– Mateusz Kabatek – Zastępca Przewodniczącej Komisji IPIF 

– Agnieszka Rybak – Członek Komisji IPIF 

– Rafał Szweda – Członek Komisji IPIF 

– Ryszard Wolny -  Członek Komisji IPIF 

 

Tematyka posiedzenia: 

1. Realizacja Planu Pracy Komisji IPIF RG Białośliwie na 2025 r. 

 Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji IPIF Teresa Rożniatowska-

Gwizdowska i poprowadziła spotkanie. Jednomyślnie ustalono, że analiza budżetu i kwestia 

absolutorium , analiza ściągalności opłat za wodę itd., - dotyczące roku 2024 r., zostaną 

szczegółowo omówione na komisji wspólnej RG Białośliwie. Na komisji wspólnej zostaną 

również omówione i zaopiniowane materiały sesyjne. 

2. Do spotkania dołączył zastępca Wójta Michał Andrzejak, który został poproszony  

o omówienie postępu prac nad planowanymi i realizowanymi głównymi inwestycjami 

Gminy, ze szczególnym uwzględnieniem inwestycji: 

a) Przebudowa dróg gminnych na terenie Gminy Białośliwie, 

b) Poprawa efektywności energetycznej budynku GOK w Białośliwiu, 

Pan M. Andrzejak zapewnił, że wszystkie prace toczą się zgodnie z harmonogramem  

i realizacja w/w inwestycji nie jest zagrożona. 

Przedstawił również propozycję muralu na frontową ścianę budynku GOK. Tutaj komisja 

zauważyła, że na przedstawionym projekcie nie ma logo UG Białośliwie i poproszono  

o wyjaśnienie tej sprawy. 

Dodatkowo poruszono temat terminu oddania do użytkowania przedszkola i świetlicy wiejskiej 

w Nieżychowie oraz prac związanych z modernizacją Orlika w Białośliwiu – również tutaj 



komisja została zapewniona, że te inwestycje są monitorowane i sprawy postępują w dobrym 

tempie. 

Komisja prosiła, aby podczas remontu boiska wielofunkcyjnego na Orliku, zwrócono 

szczególną uwagę, aby nowa nawierzchnia była również odpowiednia do gry w tenisa 

ziemnego, a oznaczenie linii i koloru kortu do gry w tenisa było odpowiednie zarówno do gry 

singlowej i deblowej. 

3. Komisja poruszyła możliwość bezpłatnego pozyskania od KOWR działki nr 57/6 

usytuowanej przy ul. Lecha w Białośliwiu na cele społeczne (sport, rekreacja, edukacja 

itp.). Poproszono Pana Andrzejaka o podjęcie kroków w tym temacie, w szczególności 

w powiązaniu z Planem Ogólnym. 

4.  Komisja oczekuje wzmożonych działań mających na celu pozyskanie środków 

zewnętrznych na remont Oczyszczalni Ścieków w Białośliwiu. 

5. Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Komisji Inicjatyw, Planowania  

i Finansów Rady Gminy Białośliwie zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

 

                                                                            Przewodnicząca Komisji IPIF  

                                                                            Teresa Rożniatowska-Gwizdowska 


